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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From: ! )
Sent: Thur 12/31/2020 3:24:41 PM

Subject: RE: meldpunt met bijna 2500 aanmeldingen

Received: Thur 12/31/2020 3:24:42 PM

Im: e001.ipg

Ja dat is inderdaad een goed punt. Overzicht, en dan ook daadwerkelijk inzetten. Lijkt mij logische dat het bij het rivm zit, die zijn

betrokken bij alle doelgroepen-uitvoeringen. lk voeg de zin toe!

ver:IEEEBE.(3) EEE ris ni

Verzonden: donderdag 31 december 2020 12:25

Aan: ) @minvws.nl>

Cee ) < @minvws.nl>

Onderwerp: RE: meldpunt met bijna 2500 aanmeldingen

Hoi ERED

Ik heb even contact gehad met [TTNGEEEI -- GGDGHOR. Zij zit cok nog in de maag met het issue

aanbiedingen/personeel en kan zich ook voorstellen dat we met die aanbiedingen een soort landelijke pool maken waar iedereen

uit kan putten, zowel instellingen/GGD/huisartsen...
Alleen we hebben hierover nu geen afspraken. We moeten kijken naar:

- Wie pakt hier de regie en brengt de aanbiedingen voor iedereen bij elkaar (VWS?, RIVM?, GGD?).

IEEEDMo=at dit ook intern nog meEREsore en.

—
ZOU

i
aan het eind van de

i
nu een zin kunnen
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ver:IESEBE.EDVerzonden: donderdag 31 december 2020 10:17

Aan: BE EXE) BRIE ERD) @minvws.nl>

Onderwerp: FW: meldpunt met bijna 2500 aanmeldingen

Hoi RL]

lk heb onderstaand alvast iets neergelegd bij GGDGHOR, ook met vragen over de NVDA.

lk heb onderstaand tekstje, ik twijfel of je dat e-learning spul wel moet toevoegen...is maar iets concreter dan de vorige keer..
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ven: IESIEZNNBE. (EDVerzonden: donderdag 31 december 2020 10:11

Aan: [JJEEIM @scdghor.n! < dghor.ni>; [EXE IEEE < @berenschot.nl>

Onderwerp: FW: meldpunt met bijna 2500 aanmeldingen

Hoi [EAE 5.1.2e

We zijn vandaag nog bezig met een kamerbrief en het voorbereiden van het debat van a.s. dinsdag. Vwb personeel probeer ik zo

stevig mogelijk neer te zetten dat er voldoende personeel gaat komen.

Nu kregen wij gisteren bijgaand persbericht van de NVDA, dat er zo'n 2.500 doktersassistenten klaar staan. Er staat cok in het

bericht dat jullie hiervan op de hoogte zijn, maar er nu nog niks mee doen.

Ik hoor graag van jullie:
- NVDA aanbod bekend? En is het een mooie optie om te benutten zodra er toch enige knel gaat ontstaan (naast Defensie,

Rode Kruis e.d.).
- Ik wil het ook in de Kamerbrief benoemen, op onderstaande manier. Okay?
- Kunnen jullie me op enige wijze aangeven of er nog meer van dergelijke interessante aanbiedingen liggen, zodat ik niet

telkens hoef te anticiperen op nieuw nieuws.

- Oftewel, ik heb graag een beetje beeld hoe jullie dit managen.
- Tenslotte: hieronder mijn voorstel voor de Kamerbrief. 11.30 gaat een eerste versie naar de hogere lagen...zou mooi zijn

als jullie dan al gereageerd hebben, anders doe ik het voor nu zoals hieronder..

lk hoor graag van jullie. Ik probeer ook nog wel even te bellen.

Groeten,
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Van: [es (EAE) @minvws.nl>

Verzonden: woensdag 30 december 2020 16:14

@minvws.nl>;

[invws.nl>

Onderwerp: FW: meldpunt met bijna 2500 aanmeldingen

@minvws.nl>; =. [5.1.2¢ |}

Hoi

Tkn.

Misschien wel goed als dit overgedragen wordt aan de GGD?

Ik weet niet waar dit initiatief vandaan komt. Pakjij dit verder op

-IE

%,
oD

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haa

5.1.2e 5128 512

5.1.2e 512 b5.12e [0 I CO

51.2e 512 5.1.2e

Dubbel

5.1.2e 512 512s



1007345

Dubbel


